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Takový nadpis v předmětu e-mailu, jsme obdrželi koncem září s informací, že obec 
Hýskov obdržela první místo za výsledky v třídění odpadu za rok 2018 a to s 
množstvím 47,5 kg odpadu/ob/rok – recyklace 41 %, PAYT. 

Soutěž Odpadový Oskar vyhlašuje spolek Arnika už pátým rokem. Jeho snahou je 
upozornit na potřebu zodpovědného nakládání s odpady a zároveň obce 
motivovat ke snižování množství směsného odpadu. 

Výsledky vycházejí z evidence, kterou nám posílá zpětně odpadová společnost 
AVE CZ na základě vyvezeného odpadu z obce.  

 

 
OBSAH 

• Zprávy z OÚ 
• Výpis z usnesení ZO 
• Informace o nové MŠ 
• Dotace zeleň 
• Další rozpracované 

projekty obce 
• Komise pro životní prostředí 
• Odpadové hospodářství 
• Psi 
• Článek Hýskováci 
• Zprávy z MŠ Ledňáček  
• Zprávy ze ZŠ 
• Klub seniorů 
• Seznámení s Jirkou 
• Kulturní komise 
• Plánované akce do konce 

roku 2019 
• Ostatní 

HÝSKOVÁČEK 
                                                                                                

 

ZPRAVODAJ OBECNÍHO ÚŘADU * ŘÍJEN/LISTOPAD 2019*   
                                                                                                

Zprávy z OÚ na úvod 

Do Středočeského kraje míří Odpadové Oskary. Nejméně 
odpadů vyhazují šampioni v Hýskově 

 

 

 

 

Výpis z usnesení ZO z 16. 9. 2019 
Zastupitelstvo obce Hýskov po projednání: 

A) schválilo:  

- změnu zastupitele v rámci jednání ohledně územního plánu pro obec Hýskov 

- Ing. Jana Rambouska jako určeného zastupitele k projednávání územního plánu obce Hýskov 

- vyvolání dalšího jednání ve věci využití pozemků p. č. 117/2, 117/1, 117/3, 118/4, 118/12, 118/2 v k. ú. Hýskov a prověření 
možnosti doplnění připomínek k novému územnímu plánu týkajících se pozemků p. č. 117/2, 117/1, 117/3, 118/4, 118/12, 
118/2 v k. ú. Hýskov 

B) vzalo na vědomí 

- 1. seznámení s variantním řešením využití objektů a pozemků v majetku obce, která budou projednána na dalším jednání 
ZO (viz odkaz níže). 

C) pověřilo 

- 1. kontrolní výbor ke kontrole celé dokumentace projektu MŠ a tělocvičny od zahájení projektu 

- 2. radu obce k přípravě návrhu aktualizace jednacího řádu ZO, organizačního řádu obce a pro vytvoření jednacího řádu 
RO, KV, FV a komise RO. 

Pro informaci přikládáme odkaz na zpracovaný odborný posudek, který byl zpracován na základě doporučení zastupitelů 
(Hýskováků) – https://www.obechyskov.cz/zastupitelstvo/6-zasedani-zastupitelstva 
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Obec Hýskov obdržela rozhodnutí o poskytnutí dotace od poskytovatele Ministerstva pro místní rozvoj, na projekt 
"Výstavba mateřské školy Hýskov", s kuchyní a jídelnou ve výši 44.455.106,- Kč. Půjde o novostavbu Mateřské školy 
Sluníčko Hýskov, která bude spolufinancovaná z Integrovaného regionálního operačního programu (IROP) 
Předmětem projektu je vybudování nové mateřské školy o dvou třídách, každá z nich je navržena pro maximální 
počet dětí - 25, celková kapacita bude 50 dětí. Objekt bude postaven jako bezbariérový, vše s cílem zajistit 
dostatečnou kapacitu a kvalitu zařízení předškolního vzdělávání. Hlavním cílem projektu je zvýšení kvality  
a dostupnost infrastruktury pro vzdělávání, uspokojení poptávky pro umístění dětí, umožnění docházky dětem 
mladším 3 let, bezbariérovost, dostatečně velká zahrada s herními prvky. Budova mateřské školy bude vystavěna 
na pozemcích 328/20 a 328/21 v k.ú. Hýskov, které obec koupila do svého vlastnictví. S mateřskou školou bude 
současně postavena varna s kapacitou 350 jídel a jídelna s kapacitou 100 míst a dále budova nové tělocvičny, 
která bude sloužit jednak dětem navštěvujícím mateřskou školu, žákům základní školy a dále pro účely veřejného 
užívání.  Tuto zprávu určitě s povděkem přivítají především rodiče předškolních ratolestí, kterých v Hýskově vlivem 
nové výstavby přibývá. O získání dotace jsme se pokoušeli celkem třikrát z různých výzev, podmínkou bylo vlastnit 
pozemky, na kterých bude stavba vybudována, projektová dokumentace a platné stavební povolení.   
V pořadí poslední podala  obec žádost v roce 2018, a to na základě výzvy č. 87, výzva IROP Infrastruktura pro 
předškolní vzdělávání II. a byla úspěšná, říká se přece, že do třetice všeho dobrého, tak tomu musíme věřit.  Dle 
stanovených podmínek poskytovatele a schváleného harmonogramu bylo nutné vypsat výběrové řízení na 
zhotovitele, ale v tomto bodu jsme se nepatrně zdrželi z důvodu plnění určitých požadavků některých zastupitelů 
a vůbec diskusí, zda je výstavba nové budovy školky v obci nutná. 10. září 2019 proběhla prohlídka místa plnění. 
které se zúčastnily 4 firmy. Byla jmenována komise pro otevírání obálek a hodnocení nabídek, která při zahájení 
svojí činnosti převzala v 15:05 dne 21. 10. 2019 - 7 obálek s nabídkami přes profil zadavatele - tedy elektronicky.  
Nabídky byly hodnoceny v souladu se zadávací dokumentací, základním hodnotícím kritériem byla nejnižší 
nabídková cena.  Komisí bylo stanoveno pořadí a vítěznou firmou se stala  VISTORIA CZ a.s., Revoluční 767 110 
00 Praha 25110977 za nabídkovou cenu 58 999 662,52 Kč bez DPH.  
Stavbu školky a současně i tělocvičny stvrdilo rozhodnutí zastupitelstva obce, které na svém zasedání dne  
30. 10. 2019 schválilo vítěznou firmu jako zhotovitele a schválilo přijetí úvěru na obě stavby. V současné době se 
připravuje zahájení stavby, která by měla být ukončena do konce září 2021.   

 
                                                                                                                                                          Ivana Týlová 
                                                                                                                                                          starostka 
 
 
Hlavním smyslem akce je komplexní obnova 10- ti lokalit, které zaujímají podstatnou část veřejné zeleně a které 
navazují na revitalizované plochy zeleně v rámci první etapy revitalizace.  Lokality se nachází okolo 
významných objektů občanské vybavenosti - hřbitov, kostel, obecní úřad, ale i v lokalitách nově vznikajících – 
nové dětské hřiště Františka Nepila (mezi ulicemi Fr. Nepila a K Paloučku), revitalizace v křižovatce na Chyňavu, 
v lokalitě Pod Klukem, křižovatka Kladenská/Františka Nepila, v ulici Sportovců, v ulici Srázná a prostor kolem 
kapličky (bývalé trafostanice). V některých lokalitách dojde k nové výsadbě, ale u kompozičně významných 
vzrostlých stromů je navrženo pěstební ošetření většího rozsahu, tedy redukční řezy, bezpečnostní vazby 
například u stromů před OÚ nebo před hřbitovem. Kácení je navrženo pouze u stromů suchých, 
nebezpečných, nevhodně kompozičně osázených, náletových nebo přestárlých.  
Předpokládaná hodnota při vyhlášení výběrového řízení byla 4 737 635,00 Kč, ale po vyhodnocení řízení jsme 
byli mile překvapeni výslednou cenou díla a to 3 871 887,00 Kč vč. DPH od společnosti OK Garden s.r.o. Dotace 
z Ministerstva životního prostředí nám byla poskytnuta, avšak čekáme na výsledné rozhodnutí přesné částky 
s ohledem na snížení původní předpokládané ceny projektu. V tomto období jsme těsně před podpisem 
smlouvy a zahájení prací, k předání staveniště dojde 1. 2. 2020. Po Novém roce nás čeká spoustu práce, na 
kterou se ale těšíme. Budeme mít totiž naší obec zase o kousek hezčí a příjemnější.  

          Veronika Šmolcnopová 
          místostarostka 

 
 
 
 

Obec dostala dotaci na novou školku Sluníčko 

 

 
Obec dostala dotaci na revitalizaci zeleně II. etapa 
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A jaké jsou další rozpracované projekty obce?  
 
Doprava 
Ulice Školní, Kladenská, zeď v ulici Nová, Srázná (nad MŠ), Konec ulice Souběžné, lokalita Za Brankou (Zahradní, nad 
Sokolovnou), parkoviště a chodník v ulici Sportovců, autobusové zastávky, lávka přes železniční trať 
 
Občanská výstavba 
Sportovní areál Sokolka, bezbariérový přístup do budovy OÚ 
 
Ostatní 
Rozšíření ČS1, sběrná místa na třídění odpadu, oplocení a střecha obecních garáží, workout prvky a prolézačky do 
naučného parku, naučná/historická stezka obcí s vybudováním odpočinkových míst a realizace města Beroun – 
elektrokola. 
 

O dalších postupech Vás budeme včas informovat. 

 
HÝSKOVSKÉ INVESTIČNÍ OKÉNKO  11/2019 
 
V posledních měsících se mezi zastupiteli hojně diskutovalo o možné výstavbě nového objektu mateřské školy (dále MŠ) 
včetně jídelny s kuchyní, a případně i tělocvičny. Jelikož předpokládaná investice celé akce dosahovala bezmála sta milionů 
českých korun (v ceně je zahrnuta i přípravná fáze – nákup pozemku, projektová dokumentace a další nezbytné úkony), 
inicializovali jsme zhotovení analýzy „Posouzení využitelnosti objektů v majetku obce pro další možná využití“. Nemyslíme si, že 
jsme tím zbytečně zdrželi průběh celé investiční akce, jak je nám dnes podsouváno, chtěli jsme a chceme, aby obec 
postupovala jako řádný hospodář.  
Důvodem zpracování analýzy bylo především: 
- důkladné zvážení vynaložených financí na novou výstavbu MŠ, tělocvičny a gastronomické části, 
- přijmutí nemalého úvěru na výstavbu tělocvičny a gastronomické části, 
- zodpovězení si otázek v rámci priorit dalších projektů. 
Rozhodnutí o výstavbě nové MŠ se mohlo zdát jednoduché, vždyť cena celé stavby (nové MŠ, jídelny a tělocvičny) byla 
odhadována na 84 milionů korun. Obci byla přislíbena dotace pouze na objekt MŠ ve výši přibližně čtyřiceti milionů korun 
českých. Ale co zbývajících čtyřicet čtyři milionů korun, které bude muset obec financovat ze svého rozpočtu?  
Po společné diskuzi během sedmého zasedání zastupitelstva, které se konalo 30. října 2019, byli zastupitelé z opozičních řad 
ujištěni RNDr. Martinem Pleskačem, že: 
- jsme bohatá vesnice a peněz na výše uvedené potřebné projekty máme dost, 
- peníze jsou dnes levné a obec je vnímána jako silný investor, tudíž není problém si půjčit za výhodný úrok, 
- MŠ stavíme s vizí, že od nového roku zadáme vypracování projektové dokumentace na další nástavbu pro rozšíření 
ZŠ. 
Na závěr tohoto jednání byla nahlas vyslovena věta, kterou považujeme za celý kámen úrazu nejen pro projekt mateřské 
školy, ale i dalších připravovaných projektů. Ta věta zněla: 
„PROBLÉM NENÍ V PENĚZÍCH, ALE V PROCESOVÁNÍ JEDNOTLIVÝCH PROJEKTŮ.“ 
 
Z výše uvedeného důvodu proto pracuji společně s Veronikou Šmolcnopovou na revizi všech podkladů ke stávajícím 
projektům, které má obec v záměru realizovat. 
 
Současně z analýzy „Pro využitelnost objektů v majetku obce pro další možná využití“, ročních zpráv ZŠ a kontroly 
připravovaných projektů vyplynula potřeba rozšíření prostoru pro stávající ZŠ. Tuto potřebu jsme vložili do bodu diskuze na 
posledním zastupitelstvu, které se konalo 30. října 2019, a plody naší práce jsou už v těchto dnech vidět. Probíhají schůzky mezi 
zástupci ZŠ, stávající MŠ, paní místostarostkou a starostkou. S radostí tak mohu konstatovat, že se podařilo obec více otevřít 
občanům a výsledky z těchto jednání budou řešeny na dalších společných veřejných zasedáních, na která jste srdečně zváni. 
Předpokládaný termín je stanoven na 16. prosince 2019. 
Závěrem bych za sebe k výstavbě nové MŠ chtěla říct, že je skvělé kolik lidí přišlo na minulá zasedání zastupitelstva  
a konfrontovalo zastupitele se svými osobními názory a požadavky. Těším se tak, že se nám společnými silami podaří 
rozpohybovat i ostatní projekty, které již řadu let čekají na další postup.  
Bližší informace o finanční náročnosti výše uvedených variant, ostatních projektech a dalších souvislostech a názorech 
najdete na stránkách obce: https://www.obechyskov.cz/ nebo na https://hyskovaci.cz/.     
     

Ing. Kateřina Burešová (Hýskováci) 
zastupitelka 
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Zdravím všechny, kterým záleží na životním prostředí. Od začátku roku byla naše komise aktivní. Ve spolupráci s obcí a 
dobrovolníky jsme uspořádali jarní úklid Hýskova, při kterém došlo mimo jiné i ke zvelebení břehu řeky Berounky, udělali sběr 
nebezpečného a velkoobjemového odpadu, ve spolupráci s občany realizovali „Žabí hlídky“, které pomohly žábám 
bezpečný přesun na trdliště v nádržce. V současné době finalizujeme projekt „Sudovka“ (dotované sudy občanům), který 
alespoň trochu pomůže zmírnit zahradám sucho, které v posledních letech na našem území vládne. 
V sobotu 21. 9. jsme se sešli a uklízeli s dobrovolníky celou obec, dále jsme se přemístili do ulice K Jakubině, kde jsme vyčistili  
prostor kolem starého kříže, který se v ulici nachází a připravili místo pro novou lavičku s informační tabulkou. K tomuto místu 
(křížek v Jakubině) se váže stará pověst a je velká škoda, že se na ni již skoro zapomnělo, protože dala jméno této části 
Hýskova. Samotný kříž byl následně odborně zrestaurován. 
V nejbližší době se chceme zaměřit i na naše nejmladší občany – promítnou dětem zajímavé filmy na téma životní prostředí, 
které budou zpestřené výkladem odborníka.  
Co se týče nakládání s odpady - do budoucna bychom rádi v obci zřídili sběrný dvůr (byl na to vytypován i vhodný objekt), 
aby občané mohli velkoobjemový a nebezpečný odpad odevzdávat častěji (ne jenom 2x ročně). Toto se zatím realizovat 
nedaří, ale pevně věříme, že to půjde, jelikož bez takového místa se naše rozrůstající obec neobejde.  
Pro vaši představu níže uvádím graf, jak je na tom Hýskov se tříděním plastů, papíru, skla, který vychází z údajů od svozové 
firmy. Toto nás také čeká vyřešit… V roce 2018 vytřídil v průměru každý občan ČR 49 kg plastů, skla, papíru a nápojových 
kartónů (zdroj EKO-KOM). V Hýskově to v roce 2018 vychází cca na 24 kg/os… 

 
  
 

 

 
 

 

Komise pro životní prostředí 
 



 HÝSKOVÁČEK 3/2019 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jestli jsou údaje od svozové firmy správné, Hýskov je na tom se tříděním velice bídně. Jestli jsou údaje chybné (Hýskov poctivě 
třídí), přichází obec o odměny.  
 
Dole je graf ceny nákladů obce za likvidaci odpadů (komunální odpad, černé pytle, žluté pytle, papír, sklo, nebezpečný  
a velkoobjemový odpad, bioodpad, textil, rostlinný olej), kde můžete pozorovat v posledních letech skokový rozdíl.  
Jak je vidět, tak částka, kterou občané zaplatí, nestačí a krom roku 2010 a 2016 musí obec za likvidaci odpadu doplácet.  

 
 
 Ještě bych rád uvedl na pravou míru článek o třídění plastů, který psala paní starostka v minulém Hýskováčku. Jestli se 
vyveze 300 pytlů/měsíc, do 1 kontejneru se vejde 5 pytlů a kontejnery se vyvezou 1x týdně, není jich potřeba 60, ale 15...  
S tím pak souvisí i pořizovací náklady a náklady za rok. Cena za vývoz kontejnerů pak vychází přibližně stejně, jako cena za 
vývoz pytlů (samozřejmě za předpokladu, že lidé budou správně odpad rovnat do kontejnerů). Kdo by měl zájem o nějakou 
veřejnou debatu na téma odpady, dejte mi prosím vědět na adresu jjandus@seznam.cz a uveďte prosím i Vaši představu, 
jak by to u nás mohlo fungovat. 
Závěrem bych rád za naší komisi poděkoval všem dobrým lidem, kteří nám pomáhají a těšíme se na další spolupráci. Velký 
dík patří i místostarostce Veronice Šmolcnopové, která nám pomáhá naše představy realizovat. 
 

S přátelským pozdravem 
Jakub Jandura 
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Odpadové hospodářství v obci 
 
Plošná výměna čárových kódů - info odpady 
Od 1. 1. 2020 firma AVE odpadové hospodářství s.r.o. zavádí z důvodu poruchovosti načítání současných čárových kódů  
a snímacího zařízení nový systém načítání a evidence svozů odpadů prostřednictvím RFID kódů. Veškeré dosavadní kódy, 
které Vám byly úřadem přiděleny, se ruší k 31. 12. 2019. K novému systému je nutné zjistit skutečný počet popelnicových 
nádob v obci Hýskov, především však druh nádoby, kterou vlastníte, zda se jedná o plastovou nebo kovovou nádobu a její 
velikost – 120 l nebo 240 l, jelikož každý druh a velikost bude mít jiné označení. Zároveň žádáme o sdělení počtu kusů, neboť 
již nebude možné používat jeden kód pro např. dvě popelnice. Žádáme Vás, kteří jste ještě nenahlásili požadované údaje, 
učiňte tak co nejdříve buď telefonicky, osobně, e- mailem nebo prostřednictvím vyplněného jednoduchého dotazníku, který 
jste obdrželi. To vše proto, aby Vám nové kódy mohly být doručeny a vyměněny do konce letošního roku. Zůstáváme tedy     
u systému, že každá domácnost, každý občan zaplatí za skutečně vyprodukovaný a vytříděný odpad, nezavádí se paušální 
poplatek Připomeňme si sytém likvidace odpadů, který platí v naší obci. 
 
SMĚSNÝ KOMUNÁLNÍ ODPAD se vyváží každé úterý, po vytřídění všech využitelných složek odpadu se tento odpad ukládá do 
popelové nádoby (kovové nebo plastové). Všechny fyzické i právnické osoby musí mít uzavřenou smlouvu o odvozu odpadu 
buď s OÚ Hýskov nebo se svozovou společností AVE Beroun s.r.o. Platíte pouze za to, co skutečně vyprodukujete a vytřídíte! 
PLASTY DO ŽLUTÝCH PYTLŮ   OÚ poskytuje žluté pytle (240 l) fyzickým osobám přihlášeným v obci k trvalému pobytu zdarma,  
a to následovně: :  
1 člen domácnosti – 2 ks, 2 členové v domácnosti – 4 ks, 3 členové v domácnosti – 6 ks, 4  a více členů v domácnosti – 8 ks. 
Nad rámec uvedeného počtu lze pytle na plasty zakoupit v kanceláři OÚ Hýskov nebo ve Spolkovém a informačním centru 
Hýskov. Pytle jsou sváženy pravidelně každý první a třetí čtvrtek v měsíci. Pytle vyndávejte před dům včas (nejlépe večer před 
dnem svozu)  na viditelné místo. 
PAPÍR  můžeme odkládat  do kontejnerů rozmístěných po obci nebo do sběrného místa ( areál OÚ u garáží za kulturním 
domem). Svoz probíhá každý týden v pátek. Tímto žádáme občany o důkladné a ohleduplné ukládání především kartonů a 
krabic., do kontejneru se vhazují rozložené! V případě nashromážděného většího množství je možné domluvit odvoz přímo od 
domova , a to pracovníky OÚ . 
SKLO barevné i bílé se ukládá  do kontejnerů rozmístěných po obci, které se svážejí každý poslední čtvrtek v měsíci. 
BIO-ODPAD - pokud vlastníte hnědou popelnici na bio-odpad ( 240l) , svozy probíhají 1 x měsíčně v období jaro až podzim, 
tzn. celkem 6 - 8 svozů ročně. (paušální taxa). Další možností je odvoz/dovoz bio-odpadu do velkoobjemového kontejneru na 
sběrném místě (49°59'09.65"N, 14°02'54.06"E). Po dohodě mohou odvézt pracovníci obce - tel : 721 105 352 
ELEKTROODPAD - (menší kusy )  můžete odložit  do kontejneru, který je  umístěn uvnitř  v budově OÚ ( u hlavního vchodu) nebo 
na sběrné místo (49°59'09.65"N, 14°02'54.06"E) - areál garáží OÚ za kulturním domem. 
KOVY - na drobnější kovy (plechovky od nápojů, konzervy, kovová víčka apod.) jsou pro občany k dispozici zdarma červené 
pytle (po jejich naplnění lze objednat odvoz u technických pracovníků OÚ Hýskov nebo tyto pytle odvézt na sběrné místo v 
obci (49°59'09.65"N, 14°02'54.06"E). Pytle obdržíte v kanceláři OÚ Hýskov.  Objemnější kusy, které se nevejdou do pytlů,  můžete 
dovézt na sběrné místo nebo můžete podpořit FK Hýskov, který každoročně vyhlašuje  sběr železného šrotu po obci. Termín je 
vždy v předstihu oznámen. 
POUŽITÝ TEXTIL je možné ukládat do sběrných  kontejnerů, které jsou umístěny u budovy OÚ a na místní návsi. Do kontejnerů 
patří čistý a suchý textil (veškeré oděvy, bytový textil – záclony, závěsy, povlečení, potahy, ubrusy a deky) zabalený v 
zavázaných (zauzlovaných) igelitových pytlích/taškách, dále také spárované (svázané) nositelné boty. Rádi bychom tímto 
apelovali na občany, aby textil, který vkládají do sběrných kontejnerů, byl zabalený v igelitových pytlích/taškách a svázaný. 
Myslete prosím na to, že s tímto textilem je ručně manipulováno! Do sběrného kontejneru nepatří znečištěný nebo mokrý textil, 
matrace, molitan, koberce, tašky, netextilní materiály, komunální odpad, elektrospotřebiče. 
NEBEZPEČNÝ A VELKOOBJEMOVÝ ODPAD - ve spolupráci se svozovou firmou  AVE Beroun s.r.o. je vyhlašován vždy 2 x ročně 
(na jaře a na podzim). Zde je možnost za poplatek zlikvidovat např. starý nábytek, koberce, nadrozměrné plastové nádoby, 
vyschlé barvy a nátěrové hmoty, pneumatiky apod. Sběr probíhá na sběrném místě  (49°59'09.65"N, 14°02'54.06"E). 
POUŽITÝ ROSTLINNÝ OLEJ-  nevylévejte  do odpadů, šetřete životní prostředí i životnost kanalizace. Stačí olej doma slévat do 
PET lahví a uzavřené PET lahve vhazovat do nádoby na sběr použitého oleje. Olej je pak určen k ekologické likvidaci, kterou 
pro naši obec zajišťuje firma -  Černohlávek oil. Nádoby jsou umístěné ve sběrném místě u garáží OÚ Hýskov  (za kulturním 
domem) 
OSTATNÍ 
prošlé léky - odebírají bezplatně všechny lékárny 
stavební odpad - tento odpad je možné odvézt na skládku Halda Jarov prostřednictvím firmy KD TRANS – tel: 311 637 522 
použité baterie - můžete donést na OÚ (podatelna)  
 
Jakékoli informace ohledně odpadů,  poplatků a celé problematiky poskytne pracovnice OÚ Hýskov Lucie Pavlásková, tel: 
722949983  
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NOVÝ ŠKOLNÍ ROK V MŠ LEDŇÁČEK HÝSKOV 

Do MŠ Ledňáček Hýskov je k 1. 9. 2019 zapsáno k celodenní docházce celkem 65 dětí. Z toho je 28 nových dětí, které se 
postupně adaptují na prostředí MŠ. Děti jsou rozděleny do 3 tříd. Třída Ledňáčci-předškoláci, kde kromě paní učitelek pracuje 
s dětmi i asistentka pedagoga. Třída Sluníčka-3-4 leté děti, třída Berušky-4-5 leté děti. V těchto dvou třídách pomáhá 
učitelkám školní asistentka. 

U mladších dětí se paní učitelky zaměřují převážně na rozvíjení hygienických, společenských a pracovních návyků a na 
postupnou adaptaci dětí na pobyt v MŠ. Jednoduchými hrami, písničkami, říkadly rozvíjí základní komunikační a sociální 
dovednosti. Pomocí prožitkového učení rozvíjí rozumové a poznávací schopnosti dětí. U předškoláků se pak zaměřují více na 
správnou výslovnost, rozvoj řečových a jazykových dovedností a na logopedickou prevenci. Rozvíjí předčtenářské a 
předmatematické dovednosti a snaží se co nejlépe připravit děti na vstup do ZŠ. 

V naší mateřské škole však čeká na děti také spousta zážitků a zábavy. Společně s dětmi a rodiči jsme zahájili školní rok při 
přátelském setkání na naší zahrádce, kde jsme pro všechny zúčastněné připravili ochutnávku výborných pomazánek, 
moučníků a salátů od paní kuchařek. Několikrát během podzimních měsíců k nám do školky zavítalo divadlo se svými krásnými 
pohádkami. Starší děti ze třídy Berušek a Ledňáčků vyrazily se svými paní učitelkami na již tradiční výlet na dýňovou farmu do 
Bykoše. Na hodné a šikovné děti z naší školky se také přijely podívat zvířátka jako je například ježek, agama, žabka, had, 
holoubek. Děti si je budou moci prohlédnout, pohladit a také se dozvědět mnoho informací o jejich životě. V říjnu a listopadu
budou děti navštěvovat oblíbenou solnou jeskyni Hudlísek v Berouně. Více o ekologii a dopravní výchově se děti dozví při 
zajímavém naučném programu, kde nebudou chybět modely aut integrovaných záchranných složek. Společně si také 
zazpíváme a zatančíme při hudebním pořadu, který nese název „Rytmická show“. Na začátku prosince se zasmějeme s 
klaunem Fílou a jeho pořadem „Čertík Fíla“ a určitě se všichni můžeme těšit na návštěvu Mikuláše, anděla a čerta a jejich 
sladkou nadílku. S rodiči, prarodiči, sourozenci a ostatními se setkáme v adventním čase na vánočních besídkách. 

Naším velkým přáním je, aby se dětem v naší mateřské škole líbilo a chodily do ní rády a s úsměvem. Za kolektiv mateřské 
školy Ledňáček Hýskov Martina Svatošová a Dagmar Herejtová. 

 
 

 

Do konce roku by měli mít všichni psi čip 
Od 1. ledna příštího roku zavádí novela veterinářského zákona povinnost pro majitele psů nechat své čtyřnohé miláčky 
očipovat. Tato povinnost byla schválena v zákoně již před dvěma lety. Spousta majitelů psů o této povinnosti ale nic neví. 
Nutnost čipování se týká všech psů bez rozdílu, za psa bez čipu hrozí jeho majiteli pokuta až 20.000,-Kč. Čipování souvisí s 
očkováním proti vzteklině, kdo nebude mít psa očipovaného, znamená to, že není očkovaný proti vzteklině Označení psů 
mikročipem provádí všichni soukromí veterinární lékaři, kteří mají oprávnění vykonávat veterinární léčebnou a preventivní 
činnost. Pro majitele štěňat platí, že by měli své mazlíčky nechat očipovat (označit mikročipem) nejpozději v půl roce věku, 
kdy se provádí u štěňat první povinné očkování proti vzteklině. Ve většině států je ale požadováno, aby bylo štěně očipováno 
již předtím, než jde od chovatele k novému majiteli. U nás je podle dosud platných předpisů povoleno tetování psů nejdříve 
ve stáří 6 týdnů a čipování od 4 týdnů věku. Čip aplikuje do těla zvířete veterinární lékař, a to na levou stranu krku zvířete. 
Částky za aplikaci čipu a jeho zápis do očkovacího průkazu si stanovují veterinární lékaři individuálně. Obvykle se pohybují v 
rozpětí 300 až 500 Kč. 
V poslední době se v naší obci opakují stížnosti na volný pohyb psů po obci. Tím je porušována obecně závazná vyhláška 
č.3/2006 o regulaci pohybu psů- Žádáme tímto všechny majitele, aby si své psy důkladně zajistili proti volnému pobíhání a 
dále vyzýváme k úklidu psích exkrementů a udržování pořádku na veřejných prostranstvích. 
Co udělat, když nalezneme opravdu toulavého psa, ne toho,  který jen na malou chvíli odběhne svému majiteli, co s ním? 
Vše je nutné nahlásit  na OÚ, tel: +420 311 635 179, nevolejte Policii ČR, toto není v jejich kompetenci, Obec má tu  povinnost 
se postarat              o toulavého psa dle Občanského zákoníku.  
Nejdříve se snažíme kontaktovat majitele (pokud ho známe), aby se pejsek co nejdříve dostal domů.  Podle směrnice Rady 
obce Hýskov č. 1/2017 k zajištění odchytu, převzetí a umístění toulavých psů na území obce Hýskov, se řídíme následujícím 
postupem: 
1 - pracovníci obce odchytnou a umístí psa do kotce u obecních garáží maximálně na 72 hodin 
2 – vyhotoví přebírací protokol ,,záznam o převzetí psa“ 
3 – informaci o psovi zveřejní Obec na veřejných informačních kanálech 
4 – pokud do 72 hodin od odchytu nebude zjištěn majitel, pes bude předán do psího útulku v Buštěhradu, se kterým má obec 
uzavřený smluvní vztah  
5 – v případě zjištění majitele s ním sepíše pracovník obce ,,protokol o navrácení psa“ 
6 – majitel je v tomto případě povinen uhradit obci Hýskov náklady za odchyt a umístění psa (dle ceníku) 
Další pravomoc obec nemá, pokud se jedná o podezření z přestupku, nejlepším řešením je kontaktovat přestupkovou komisi 
v Berouně, která má tuto záležitost v kompetenci. Musíme brát ale v potaz i fakt, že pes může být agresivní a odchyt našimi 
pracovníky je nebezpečný. V tom případě je možnost kontaktovat odchytovou službu a náklady spojené s odchytem hradí 
majitel psa. 
 

Ivana Týlová 
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ZPRÁVY ZE ŠKOLY 

2. 9. 2019 jsme opět v ZŠ Hýskov přivítali nový školní rok. Do školních lavic usedlo 132 školáků, z toho 27 prvňáčků. 
Ty i jejich rodiče přivítala třídní učitelka Mgr. Renata Kučerová, paní ředitelka Mgr. Lenka Štětková, paní 
místostarostka Veronika Šmolcnopová i paní vychovatelky V. Heregová, I. Sonnewendová a M. Kamešová.  
Prvňáčci poprvé plnili různé úkoly, získali drobné dárečky, seznamovali se se školním prostředím. 

Naše žáčky sice čeká mnoho práce a povinností, ale můžou se těšit i na celou řadu zájmových kroužků. Je opět 
otevřena jóga, keramika, angličtina a pokusohraní. ZUŠ Králův Dvůr již tradičně ve středu zajišťuje hru na nástroje 
a zpěv. V rámci projektu OPPV budou mít žáci možnost navštěvovat klub deskových her, čtenářský klub a kroužek 
doučování. 

Pro velký zájem byla opět otevřena 4 oddělení školní družiny. V ŠD si žáci odpočinou, budou hrát různé hry, vyrábět 
zajímavé výrobky a chodit na výlety. 

Žáci 2. a 3. ročníku se zúčastní plaveckého výcviku v rozsahu deseti dvouhodinových lekcí, žáci 1., 4. a 5. ročníku 
čeká kurz bruslení na berounském zimním stadionu. 

 

Na listopad připravuje škola projekt k 30. výročí „sametové revoluce“. 

Všem žákům přejeme mnoho úspěchů v novém školním roce, rodičům hodně trpělivosti a radosti ze svých dětí. 

Za kolektiv učitelek ZŠ Hýskov Mgr. Renata Kučerová, Dana Jonášová, DiS. 
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Klub seniorů Hýskov v roce 2019 
 
Blíží se závěr roku a tak bychom chtěli širší veřejnost seznámit s naší dosavadní činností. 
 
V letošním roce jsme uspořádali dva autobusové výlety.  
Na jaře jsme byli na zámku Nelahozeves. Dál jsme pokračovali na Máchovo jezero, které jsme objeli lodí. Přesto 
že trochu poprchávalo, výlet se vydařil.   
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

V září jsme byli autobusem v 
Severních Čechách na 
zámku Jezeří.  
V Mostě jsme měli zastávku 
u přesunutého kostela 
(společné foto).  
Potom jsme navštívili zámek 
Duchcov. 
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V květnu a v říjnu jsme jako už tradičně opékali špekáčky u hýskovské elektrárny. Tato akce patří mezi velmi 
oblíbené aktivity seniorů. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
Snažíme se pomáhat i naší obci. Na jaře jsme se zúčastnili úklidu naší obce a v létě jsme uspořádali brigádu v 
naučném parku. 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Do konce roku máme naplánováno ještě několik akcí a doufáme, že se nám také vydaří.  
 
 

                                     Výbor Klubu seniorů Hýskov 
 
Seznámení s ,,dvorním truhlářem“ Jirkou chudobou 
 
Před časem jsem psala článek o tom, že v obci chybí lavičky, květináče, koše…a zkrášlení by nám zlepšilo cestu do práce či 
školy, školky. Technická četa přes zimu vyrobila pár květináčů a laviček, ale potřebovali jsme někoho pro tento účel 
určeného. Chtěla jsem podpořit ideálně nějakého kutila nebo začátečníka, který by pracoval ve svém volném čase na 
takto menších projektech. Dala jsem proto výzvu a zkusila štěstí – a ejhle  přihlásil se Jirka, který má doslova zlaté ruce. Je 
to student, který má zároveň řemeslo i jako koníček. Byla jsem strašně ráda, když jsme se domluvili na způsobu spolupráce. 
Jiříka výrobky už můžete vidět – například koš na návsi či u ZŠ, dále jestli jste si všimli posezení, které bylo vyrobené z palet, na 
festivalu jídla, to je také Jirky práce. Nyní pracuje na větším posezení (srovnatelné tomu, který je u budovy OÚ), které 
umístíme místo ošklivých kontejnerů a neustálého nepořádku na návsi. (o umístění nového stání kontejnerů budeme 
informovat)  

Každé druhé úterý v měsíci se také 
scházíme na fotbalovém hřišti ve 
Vagónu. 
 
Naše členka paní Urbánková pravidelně 
pořádá pěší výlety v okolí Hýskova a 
Berouna.  
 
Protože naše základna pomalu stárne,
zúčastňuje se vycházek čím dále tím 
méně seniorů. Proto bychom chtěli 
pozvat seniory z Hýskova i okolí, aby se 
stali našimi novými členy. 
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Jiříka využijeme dlouhodobě. Ráda bych v tomto duchu zkrášlování pokračovala i v následujících měsících, možná letech, 
kdybychom mohli třeba v naučném parku přidat prvky pro ptáčky, hmyz či jen tak na okrasu. 
Jiřík mě moc překvapil dobře a kvalitně odvedenou prací, které si moc vážím. 
 
Kulturní komise 
 
Ráda bych Vás seznámila s děním kolem Kulturní komise, které jste možná v poslední době zaznamenali. Předsedou od 
listopadu minulého roku byl pan Lukáš Balek, který z časových důvodů odstoupil z této funkce. Členové komise navrhli a RO 
rozhodla, že od 1. 11. 2019 bude předsedkyní paní Renata Šmolcnopová. Kdo by snad Renatu neznal, v krátkosti Vám jí 
představím. 
Renata spolupracuje s obcí 17 let v kulturním životě a zároveň je 8 let kronikářkou obce. Možná jste jí neviděli nikde v kostýmu, 
ani tancovat na pódiu nebo třeba mluvit do mikrofonu, ale je u každé akce od začátku až do konce takovým neviditelným, 
ale řekla bych nejdůležitějším článkem. Stará se o výzdobu, šije kostýmy, připravuje dílničky a prakticky veškeré dekorace na 
akce. A že si kolikrát vymyslíme něco prekérního, by vám hned potvrdila  Od listopadu tedy převzala ještě více práce 
spojené s funkcí předsedkyně komise, ale jelikož je spolupráce úzce spojená s OÚ, nebude na to sama. Co se týče 
administrativy, propagace a zařizování od stolu, budu spolupracovat s komisí, jako to bylo doposud. Prakticky byste tedy 
neměli zaznamenat žádné negativní změny v rámci kulturního života v obci.  
 
Pojďme si připomenout proběhlé akce, kdy jsme v předchozím čísle Hýskováčku skončili dětským dnem a představit si akce, 
které nás ještě čekají do konce roku.  
 
Začátkem prázdnin odstartoval minifestival letních kin a to nejprve pro děti, pro které jsme připravili popcorn. Musím přiznat, 
že zahájení s technickými problémy, kdy i po výměně reproduktoru a náhradního reproduktoru nebylo skoro nic slyšet, nebylo 
úplně povedené. Nicméně jsme intenzivně pracovali na nápravě, aby se toto neopakovalo. Dokonce nám pan Fišer půjčil 
na všechny promítací večery svoje velké plátno, které umístil na obytný vůz a projektor, který fungoval v pořádku a za to mu 
patří velké DÍK. O aparaturu se postaral náš dvorní zvukař Jiří Wildmon a dle účasti na jednotlivých představeních se nakonec 
vše vydařilo ještě nad naše očekávání.  Nakonec si myslím, že jsme si příjemné letní večery užili všichni. 
 
5. 7. – jak už datum napovídá, v Hýskově Obecní slavnost na fotbalovém hřišti 
O program se postarala Gabriela Richterová, která má dlouholeté zkušenosti s organizací obecní slavnosti. Italské písně 
zahájily program v podání zpěváka Andrea Andrei, dále dech beroucí ukázka Lukáše Petráčka, který na motorce předváděl 
neuvěřitelné věci. Pomohli jsme Klokánku a všechny děti pak sledovaly balónkovou show, Duo Magic nebo bublinkovou 
show. V programu vystoupila místní zpěvačka Linda Pleskačová s partnerem Matyášem Borovským. Taxmeni, kteří tento rok 
slaví 50 let od své existence, rozhýbali obecenstvo a na Olympic revival už tančili skoro všichni. V mezičase lidé sledovali 
barmanskou show a ochutnali několik drinků umíchaných přímo v záři laser show. Obecní slavnost letos doplnil stánkový prodej 
a mini ZOO v režii kulturní komise. Kolotoče jsou asi sporným tématem, kdy část občanů je pro a druhá část proti. Otázkou je, 
jaká část vlastně převládá  Myslím, že se letošní obecní slavnost povedla podle plánu, počasí nám přálo a díky Gabče - 
organizace, příprava, včetně úklidu proběhla bez problému. Ráda bych touto cestou poděkovala Gábině za organizaci 
programu, moderování akce i veškeré další strávené hodiny práce nad letošní slavností. Dále děkuji FK Hýskov za propůjčení 
areálu, všem sponzorům i týmu, který se na akci podílel. 
 
Hned 2 dny po obecní slavnosti jsme uspořádali prázdninový SWAP ve Spolkovém a informačním centru. Kdo by nevěděl co 
je SWAP, ráda Vám nastíním akci, kterou bychom rádi opakovali i v budoucnu. Ve zkratce jde o to, že doma vytřídíte skříně s 
oblečením, v kuchyni, v knihovně….zkrátka si připravíte veškeré věci, které už nebudete potřebovat (samozřejmě musí být v 
nějakém použitelném stavu) a ty potom vezmete na SWAP. Tam nám je předáte a můžete se podívat na předměty, oblečení 
již od lidí, kteří přišli a donesli před Vámi. Můžete si vybrat a odnést cokoliv co se Vám bude hodit. Věci, které nám pak 
zůstanou, využijeme na charitativní účely. Například jsme všechny nasbírané plyšáky předali psímu útulku. Myslím, že tato akce 
má smysl a začíná být velmi oblíbená i v našem okolí. Osobně jsem se inspirovala v Berouně, kde pravidelně SWAP pořádají 
dobrovolníci s velkým úspěchem. 
 
Přišlo září a děti se vrátily do školních lavic. Chtěli jsme jim trochu zpříjemnit začátky učení a tak jsme vypsali možnost přihlášky 
na Pohádkovou noc s Františkem Nepilem. Z původní kapacity 20-ti dětí nás bylo 37  bylo mi líto děti odmítat a když jsem 
členům komise oznámila, že se počet trochu navýšil, dostala jsem lehce vynadáno   Každopádně si myslím, že jsme si s 
počtem poradili skvěle. Děti jsme si rozdělili na 3 skupiny a každou skupinu čekaly 3 úkoly. Nejprve jsme si vyrobili 
Naschválníčky, kteří nám ovšem vzápětí schovali poklad a přečetli jsme si pohádku o řezníkovi Švestkovi, který nám připravil 
večeři. Po jídle jsme se všichni těšili na strašidelnou diskotéku, na kterou jsme měli baterky, svíticí náramky a vyblbli jsme se k 
únavě. Po vyčištění zoubků jsme se převlékli do pyžámek a zalezli do spacáků do horní místnosti domu FN. Přečetli jsme si 
pohádku na dobrou noc a do hodiny byly všechny děti, jak se říká, tuhé. Ráno jsme vyběhli na snídani, za kterou bych ráda 
poděkovala maminkám, které nám nabídly pomoc, a u toho jsme si pustili pohádku. Jelikož bylo krásně, po sbalení věcí jsme 
šli všichni ven, kde jsme kreslili křídami a hráli vybíjenou. Děti byly velmi hodné a věřím, že si pohádkovou noc užily. 
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Na konci září se sešli kuchtíci z Hýskova na festivalu všech chutí „Hýskov vaří pro radost“. K dobrému jídlu a pití nám zahrála 
kapela Slunovrat a děti se mohly vyřádit na kolotočích. Všechno se snědlo, návštěvníci měli plná břicha a odcházeli spokojení, 
stejně tak jako stánkaři, kteří byli převážně z Hýskova.  
 
 
V říjnu proběhl workshop na téma: Kolo života: sebereflexe formou kreativního psaní a přednáška na téma: Zkušenosti ze 
života v uprchlických táborech v Řecku. To vše pod vedením Jany Lejskeové.  
 
Další podzimní akcí byla Drakiáda, kdy jsme pouštěli draky nad naučným parkem. Všem drak létal, až na mého teda… 
a děti dostaly malý dáreček za účast. 
Na bazárku, který byl poslední sobotu v říjnu, jste si mohli pořídit oblečení, hračky a spoustu dalšího.  
 
 
 

 
 
 
No a co nás čeká dále?? 
 
17. 11. 2019 – Lampiónový průvod obcí – tradiční strašidelný průvod obcí, kdy občané bydlící na trase průvodu obdržely 
prosbu o pomoc s výzdobou nebo malým občerstvením. Sami se moc těšíme na zapojení občanů do této akce. Bližší 
informace viz plakátek níže. 
BESEDY NA TÉMA KOMUNIKACE S DĚTMI 
19. 11. 2019 KOMUNIKACE S DĚTMI I. ČÁST 
3. 12. 2019 KOMUNIKACE S DĚTMI II. ČÁST 
Jak  řešit různé konfliktní  a problematické situace? 
Neposlouchá, odmlouvá, vzteká se, trucuje? Přijďte na besedu, kde se podíváme na to, jak řešit problematické  a konfliktní 
situace s dětmi, které nás často rozčilují, vytáčejí nebo přivádí k zoufalství a bezradnosti. Nezáleží, jestli je dítko batole  nebo 
vstupuje do puberty, najít cestu jde vždycky, jen třeba je leckdy jiná, než nás napadne.  Zveme Vás  na besedu s 
psycholožkou Mgr. Anitou Michajlukovou, autorkou knížky „Dítě, které se v životě neztratí – jak ho vychovat a podpořit na 
vlastní cestě“. Podíváme se společně na různé situace, se kterými se doma potkáváte a nevíte, jak jinak je řešit. Vše 
prakticky, konkrétně a srozumitelně.  Besedy budou na sebe tématicky navazovat, doporučujeme navštívit obě a v čase 
mezi besedami budete mít čas prakticky doma realizovat změny. 
23. 11. 2019 –Předvánoční SWAP, kde budeme vybírat i krabice do projektu Krabice od bot – bližší informace na stránce: 
www.krabiceodbot.cz 
23. 11. 2019 – Hubertská zábava  
30. 11. 2019 – Adventní setkání s rozsvícením stromečku na návsi 
1. 12. 2019 – Předvánoční koncert v kostele 
8. 12. 2019 – Odpoledne pro děti – Mikulášská s nadílkou – pro děti máme připravenou hudební pohádku, o kterou se 
postará dvojice Gábina a Katka – www.gabinaakatka.cz , přijde Mikuláš s čertem, andělem a rozdají dětem balíčky. 
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Každoročně jsme je rozdávali na vánočních trzích, ale řekli jsme si, že uděláme letos program speciálně pro děti včetně 
nadílky.  
14. 12. 2019 – Předvánoční výlet pro občany do Drážďan – máme zatím 1 autobus s 59 -ti místy. Pojedeme z Hýskova do 
Drážďan a zpět, cena pro jednoho je 300 Kč. Možnost přihlásit se na výlet je do 15. 11. 2019.  
 
 
Více informací viz níže na plakátcích nebo sledujte naše informační kanály. 
 
Děkujeme moc všem, kdo v kultuře pomáhá a přináší nové podněty, nápady a svěží vítr do života v obci. 
Komisi můžete kdykoliv kontaktovat na e-mailové adrese: kulturahyskov@gmail.com.  

         Veronika Šmolcnopová 
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Pozor: představení nižborských ochotníků NENÍ ochotnické představení!  
 
Jestli jste někdy viděli nějaký výjezdový „kus“ známých divadel z Prahy, dáte mi za pravdu. Oproti rutinně odehraným, často 
až odbytým představením, v nichž herci (nejednou zvučných jmen) koukají tajně na hodinky, kdy už budou doma, je nižborská 
verze Horníčkových „Dvou mužů v šachu“ plná energie, originálních režijních, ale často i okamžitých improvizovaných 
nápadů. Herecké výkony jsou naprostým překvapením – tréma samozřejmě nemohla chybět, ale časem zmizela a z 
ochotníků se stali...ano, skuteční herci, pohybující se po scéně „jako doma“ a konverzující pohotově a bez zábran. Takže to 
vlastně nemohlo dopadnout jinak: nadšení všech zúčastněných bylo po zásluze odměněno nadšením publika.  
 
P.S: To nadšené publikum ale bude chtít další pochoutky! A laťka je zatraceně vysoko – takže Jan Kravec a  Otto Weiss, režisér, 
dramaturg, živelný herec a hnací motor celého divadelního „spolčení“ má před sebou zatraceně náročný úkol. 
V nynější době spolek připravuje reprízy výše zmíněných Dvou mužů v šachu, které budou hrát v zasedací místnosti obecního 
úřadu Nižbor 20. a 22. listopadu 2019. Lístky na představení jsou v předprodeji v cukrárně Pod Zámkem v Nižboru.  
Na úplný závěr měsíce listopad, v sobotu 30., se chystá přátelské setkání sousedů, k příležitosti rozsvícení Vánočního stromečku, 
na kterém zahrají pohádku O dvanácti měsíčkách.  
 
             Tomáš Hanák 
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Zprávy z okolí 

Uzavírka silnice mezi Hýskovem a Nižborem mění linku MHD B 

Od úterý 1. října do 14. prosince 2019 bude vždy v době od 8. do 18. hodiny uzavřena silnice II/116 
mezi obcemi Hýskov a Nižbor. Provoz na lince MHD Beroun – Králův Dvůr s označením "B" bude 
zajišťován podle výlukového jízdného řádu, který je ke stažení níže. Zastávka Hýskov, u hřbitova je pro 
spoje, které v ní začínají nebo končí, přesunuta na parkoviště u hřbitova. 

 

Bližší informace naleznete na stránkách: www.arriva.cz 
 
            zdroj: www.arriva.cz 
 
 

Přístavba Základní školy v Berouně je hotová 
Přístavba pavilonu 2. ZŠ a MŠ v Preislerově ulici byla ve středu 13. listopadu slavnostně otevřena. Na 
nový areál školy se přijeli podívat poslankyně Věra Kovářová a poslanec Jan Skopeček, zástupce 
Ministerstva pro místní rozvoj Lukasz Krymský a radní Středočeského kraje Martin Herman. Beroun 
reprezentovali starostka Soňa Chalupová s oběma místostarosty Michalem Mišinou a Dušanem 
Tomčem, ale také radní, zastupitelé a ředitelé mateřských a základních škol z Berouna i okolí.   
Přístavba, která začala na jaře minulého roku, si vyžádala zhruba 75 milionů korun. Díky dotaci z 
Evropského fondu pro regionální rozvoj a příspěvku ze státního rozpočtu bude ale tato přístavba stát 
město jen desetinu celkové ceny. 
 
Nový školní areál přinesl nejen nový hlavní vchod a tolik potřebné šatny pro děti, ale především sedm 
nových odborných učeben včetně dílen. Nechybí ani prosklený tunel, který propojuje v prvním patře 
novou i původní budovu. Při slavnostním otevření zely zatím chodby i učebny prázdnotou, to vše se ale 
změní už v příštích dnech, kdy zde začne výuka. 

 
Havárie na Berounce 
 
Havárie na řece Berounce je již ukončena a současně se zrušila všechna nahlášená opatření. 
Výsledky rozborů odchycených ryb v řece Úhlavě Státním veterinárním ústavem Praha prokázaly 
jejich zdravotní nezávadnost a tedy ryby ulovené v tocích zasažených havárií je možné bez omezení 
konzumovat. Kontaminace řeky v Berouně byla zaznamenána ve čtvrtek 17. a v pátek 18. října.  

Havárie byla způsobena únikem prostředků na impregnaci dřeva do Drnového potoka, který je 

jedním z významných přítoků řeky Úhlavy.  

 
 
Město Beroun hledá brigádníka 
 
Město Beroun přijme brigádníka na obsluhu umělého kluziště na Husově náměstí, a to v době od 1. 
do 31. prosince. Bližší informace p. Martin Bělohoubek, tel.: 604 845 695. 
                              
 
                                                                                                                                                  zdroj informací: www-město-beroun.cz 
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VZPOMÍNÁME NA HISTORII HÝSKOVA 
 
V minulém čísle Hýskováčku jsme Vás informovali o plánech kronikářky obce…. 
……nyní bychom Vás rádi pozvali na výstavu ,,Vzpomínáme na historii Hýskova". 
Jedná se o historickou výstavu fotografií, dokumentů a předmětů, kterou připravovala několik měsíců kronikářka obce paní 
Renata Šmolcnopová ve spolupráci s OÚ. Výstava bude umístěna    
od 17. 11. 2019 v obřadní místnosti v budově OÚ, až do 15. 1. 2020. 
Pan Miloslav Bartoš nám vyvolal fotky z jeho archivu negativů (jak jeho vlastních, tak po panu Koťátkovi) a také nám 
zapůjčil desítky fotografií, jelikož byl několik let zaměstnancem, fotografem a zpracovatelem fotografií bývalé Prefy a jeho 
archiv je opravdu zajímavý. Dále budou použity fotografie z archivu OÚ, hasičů aj. 
       Srdečně Vás zveme na událost, která si zaslouží Vaší pozornost. 
 
Turistická vizitka obce k prodeji 
od října letošního roku jsme zahájili prodej turistických vizitek s motivem Hýskova. Vizitku je možné zakoupit 
ve Spolkovém a informačním centru Hýskov nebo na OÚ v kanceláři poplatků. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
INZERÁT REDAKČNÍHO TÝMU 
RÁDI BYSTE PŘISPĚLI NOVÝMI ČLÁNKY DO DALŠÍHO VYDÁNÍ HÝSKOVÁČKU? 
UMÍ NĚKDO Z VAŠEHO OKOLÍ NĚCO, CO BY BYLO DOBRÉ OCENIT? 
MÁTE ČI VÍTE O ZAJÍMAVOSTI Z HISTORIE HÝSKOVA, O KTEROU SE CHCETE PODĚLIT? 
POŘÁDATE ČI VÍTE O ZAJÍMAVÉ AKCI ZDE V OBCI NEBO OKOLÍ, KAM BYSTE CHTĚLI HÝSKOVÁKY POZVAT? 
SLAVÍ NĚKDO Z VAŠICH BLÍZKÝCH ŽIVOTNÍ JUBILEUM A VY BYSTE MU RÁDI POPŘÁLI? 
 
Pokud jste aspoň na jednu otázku odpověděli ANO, pošlete Vaše podněty na hyskovacek@gmail.com, a pokud nám budete 
chtít pomoct s vytvořením nového redakčního týmu Hýskováčku, uvítáme i krátké motivační dopisy, které můžete také zasílat 
na zmíněnou adresu. Redakční tým bude zřízen jako nezávislá skupina, která bude tvořit zpravodaj. 
Děkujeme a budeme se těšit na případnou spolupráci 
 
HÝSKOVÁČEK vydáván min. 4 x ročně – 3. výtisk 
Vydavatel: OBEC HÝSKOV, IČ 00233307, Na Břasích 206, 267 06 Hýskov  
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Na tomto vydání se podíleli: Ivana Týlová, Veronika Šmolcnopová, Jakub Jandura, Ing. Kateřina Burešová, 
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